



# 质量管理体系认证证书

证书编号: 05326Q01088R101

兹证明

## 泽普林固体物料技术（上海）有限公司

注册地址: 上海市嘉定区兴文路 1058 号 1 幢 4 层、5 层、3 幢 1 层 1 号、2 号、4 号区域

经营/办公地址: 上海市嘉定区兴文路 1058 号

质量管理体系符合标准:

**GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015《质量管理体系 要求》**

通过认证的范围为:

石油及煤化工行业用气流及固体物料输送系统设备配件的生产, 石油及煤化工行业用  
气流及固体物料输送系统设备的研发和销售

证书签发日期: 2026 年 07 月 16 日

证书有效日期: 2026 年 07 月 16 日至 2029 年 07 月 15 日

初次认证日期: 2023 年 07 月 26 日

获证组织统一社会信用代码: 91310114564791231Q



本证书的有效性通过定期监督获得保持, 监督审核合格后, 与监督审核结论  
通知书一起使用方可有效。

证书状态可以通过二维码扫描查询, 也可在本机构官网 ([www.ngv.org.cn](http://www.ngv.org.cn)) 或  
国家认证认可监督管理委员会官方网站 ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)) 上查询。



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C053-M

李鹏



北京恩格威认证中心有限公司

地址: 北京市朝阳区东四环中路 82 号 2-1 座 10 层 2 单元 1101 电话: 010-87531300 邮编: 100124 网址: [www.ngv.org.cn](http://www.ngv.org.cn)



# Quality Management System Certificate

Certificate No.: 05326Q01088R101

we hereby certify that

## Zeppelin Systems China (Shanghai) Co., Ltd

Registered Address: Floor 4 and 5 of Building 1, Area 1, 2 and 4 of Floor 1 of Building 3,  
No. 1058, Xingwen Road, Jiading District, Shanghai

Business/Office Address: No. 1058, Xingwen Road, Jiading District, Shanghai

**Quality Management System complies with Standard requirement**

**GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 《Quality management systems-Requirements》**

The certificate is valid for the following scope:

**Production of equipments and components for pneumatic and solid material conveying system for the petroleum and coal chemical industry, research and development and sales of equipments for pneumatic and solid material conveying system for the petroleum and coal chemical industry**

Certificate Date: 16-07-2026

Certificate Valid Date: 16-07-2026~15-07-2029

Date of initial Certification: 26-07-2023

Unified Social Credit Code of the Certified Organization: 91310114564791231Q



The validity of this certificate is maintained through regular surveillance. It shall only be valid when used in conjunction with the surveillance audit conclusion notice after passing the surveillance audit. The certificate status can be verified by scanning the QR code, or via the official website ([www.ngv.org.cn](http://www.ngv.org.cn)) or the official website of the Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)).



中国认可  
国际互认  
管理体系

MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C053-M

*Zhaolong*



**Beijing NGV Certification Center Co.,Ltd.**

Address: Unit 1101, Unit 2, 10/F, Block 2-1, No. 82, East 4th Ring Middle Road, Chaoyang District, Beijing.

Tel: 010-87531300 P.C.: 100124 Website: <http://www.ngv.org.cn>